

Franckesche Stiftungen zu Halle

Pauli Manutii Epistolarum Libri XII

Manuzio, Paolo

Lipsiæ, Apud Johann. Herebord. Klosium, Anno 1707.

VD18 11417161

Antonio Furnario, Neapolim. Epist. VII.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:hbz:ha33-1-198567

rius hostis valetudinis meæ jam abierit autumnus. Oleis tuis, quibus me, quocunque locò sim, carere non pateris, in quo tuam benevolentiam agnosco, fruar cum filia, & genero. Simul enim vivimus, & planè vivimus. Ego autem parcè, quia nondum firmus offensiones etiam minimas extimesco. Illi comedent liberius, quia rectè valent, nec in cibis plus minusve dijudicant. De me ipso dixi: de rebus meis, quod ad te scriberem, novi nihil erat. Omnia ferè sunt eadem, quæ antea hilaria satis, & prospera; ampla non dixerim, ne mentiar; quanquam hoc vulgi more loquor. Nam, si ampla sunt ea, quibus majora non expetimus; amplissimis fruor. Nihil enim deest, quod natura desideret: quod autem natura non desiderat, abesse facilè patior. Vale. Romæ. Id. Decemb.

ANTONIO FURNARIO,

NEAPOLIM.

EPIST. VII.

Gratulatur sibi de Furnarii amicitia, & licet gratiam nondum retulerit, se tamen sæpe de ipso cogitare, ipsum colere & amare, asserit. Deinde de citreis missis gratias agit.

Valde sum lætatus lætitiâ tuâ, humanissimis, & ornatisimis literis expressâ. Amoris enim index est. Amari autem à te, quo nihil amabilius, sive probitas, sive doctrina cogitetur, quis tanti non æstimet, quanti ea, quæ summa sunt? Nec verò, quanquam voluntatis erga te meæ nullus ad-